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Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Minister van Financiën over de 
astronomische ontslagvergoeding voor NS-managers (ingezonden 2 maart 
2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de ontslagvergoedingen van enkele tonnen die twee 
oud-managers van de NS hebben ontvangen?1 

Vraag 2
Wat is de reden dat deze managers deze vergoedingen hebben ontvangen? 

Vraag 3
In hoeverre vindt u het passend dat een bedrijf dat volledig in handen is van 
de overheid dergelijke ontslagvergoedingen hanteert? 

Vraag 4
Wat is de reden dat u als aandeelhouder niet in staat bent om dit soort 
excessen te voorkomen? 

Vraag 5
Zou de NS niet beter net als ProRail kunnen worden omgevormd tot een 
zelfstandig bestuursorgaan (ZBO) waardoor u beter in staat bent om te sturen 
op het beleid? Zo nee, kunt u toelichten waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Van Helvert en Omtzigt (beiden CDA), ingezonden 2 maart 2017 (vraagnum-
mer 2017Z03446), Kerstens (PvdA), ingezonden 2 maart 2017 (vraagnummer 
2017Z03449).

1 http://nos.nl/artikel/2160560-ns-betaalt-tonnen-voor-ontslag-topmanagers.html
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